

# Coaching Platform "Club" for Rings, long version

1490372

Height adjustable coaching platform for rings in training halls and above pit systems. The large platform of 135 x 45 cm can be fixed in two positions. Safe folding up by means of a gas pressure spring. Height adjustment is possible from 137-197 cm in 10 cm steps. The equipment characteristics are not affected by the free-standing construction. The stairs can be placed on 3 different sides. Coaching platform must be permanently screwed into the floor; mounting material not included.

## Technical Data:

<b>Referencenumber</b>	<a href="#">1490372</a>
<b>Height adjustment</b>	in 10 cm steps between 137 - 197 cm
<b>Dimension</b>	Size of platform: 135 x 45 cm

## Alternative:

- 1490376 Coaching Platform "Club" for Rings, short version

# Trainerpodest „Club“ für Ringe, lange Version

1490372

Höhenverstellbares Trainerpodest für Ringe in Trainingshallen und über Grubensystemen. Das große Podest von 135 x 45 cm kann in zwei Positionen befestigt werden. Sicheres Hochklappen durch eine Gasdruckfeder. Eine Höhenverstellung ist von 137-197 cm in 10 cm Schritten möglich. Die Gerätecharakteristik wird durch die freistehende Konstruktion nicht beeinflusst. Die Treppe kann an 3 verschiedenen Seiten platziert werden. Trainerkonsole muss im Boden dauerhaft verschraubt werden, Befestigungsmaterial im Lieferumfang nicht enthalten.

## Technische Daten:

<b>Artikelnummer</b>	<a href="#">1490372</a>
<b>Höhenverstellung:</b>	von 137 - 197 cm in 10 cm Schritten
<b>Plattform:</b>	135 x 45 cm

## Alternative:

- 1490376 Trainerkonsole "Club" für Ringe, kurze Version